
Bestyrelsesmøde 9. marts 2023 
Til stede: Anders, Sarah, Bodil, Helene og Jacob 

Afbud: Rasmus, Morten og Phie 

 

Dagsorden 

1. Status på byggeri 
2. Status på natur 

 

1: I Rasmus’ fravær orienterede Jacob om status på renoveringsprojekter på Brinkholm. 
Mølleriet er så godt som færdigt, men der arbejdes stadig på rottesikring. 
Fælleslængen afventer ansøgning hos Nordea Fonden til maj, hvor vi vil søge om 
midler til en større renovering. Stueetagen i stuehuset afventer en nærmere plan efter 
at der er revet tapeter ned m.m. 

 

2: Der er kommet afklaring på søen, som skal etableres inden for få uger. En række af 
træer langs Kulagervej afventer et endeligt design, men kan forhåbentlig også sættes i 
gang, inden det bliver for varmt. Der er også et ønske at introducere levende græssere 
på markstykket nord for Tryggevælde Å – det kræver i første omgang at vi kan stable et 
frivilligt naturpleje-laug på benene, som skal tilse køerne på daglig basis. Det afsøges, 
om der er basis for et sådant laug, og hvis det er tilfældet, går Torben fra naturgruppen 
videre med et konkret budget for hvad det vil koste. 

 

 

 


